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PROTOKOLL 

Styrelsen kallas till möte tisdagen den 10 oktober 2023 kl. 15 i Kvarnkammaren på Kronoby 

folkhögskola. Kaffe serveras i konferensutrymmet innan mötet.  

Ärendets Ärende 

nummer 

 

§ 25 Mötets öppnande 

§ 26 Mötets behörighet 

§ 27 Val av två protokolljusterare 

§ 28 Godkännande av föredragningslistan 

§ 29 Studerandesituationen 

§ 30 Budgetarbetets nuläge 

§ 31 Byggplanerna 

§ 32 Fastställande av Kvarnens plan för jämställdhet och likabehandling 

§ 33 Mellanbokslut 31.8 2023 
§ 34 Delgivningsärenden 

§ 35 Övriga ärenden 

§ 36 Mötets avslutande 

 

 

Hans-Erik Lindgren, ordf. 

 

 

Enligt uppdrag 

 

______________________ 

Tom Hansén, rektor 
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NÄRVARANDE (X)  x = på plats T= på Teams 

 
Beslutande: 
 
x Hans-Erik Lindgren  Ann-Marie Granholm 
x Christan Dahlin  Camilla Roslund-Nordling 
x Ann-Sofi Storbjörk  Pentti Silvennoinen 
x Boris Nygård  Leif Jakobsson 
Irene Strömberg  Nina Brännkärr-Friberg 
x Madeleine Englund-Svenlin Andreas Kronqvist 
x Ulla-Maria Åstrand   Karin Saarukka 

 
Övriga: 
  
x Wallis Pontus, ekonomichef 
x Hansén, Tom, rektor 
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§ 25 Mötets öppnande 

Förslag: Mötet öppnas av styrelseordförande Hans-Erik Lindgren kl. 15.00 

Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 26 Mötets behörighet 

Förslag: Mötet konstateras vara lagligen sammankallat och beslutfört 

Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 27 Val av två protokolljusterare 

Förslag: Mötet väljer Madeleine Englund-Svenlin och Ulla-Maria Åstrand till protokolljusterare. 

Protokollet justeras elektroniskt. 

Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 28 Godkännande av föredragningslistan 

Förslag: Föredragningslistan godkänns i föreliggande form 

Beslut:  

 

§ 29 Studerande- och internatsituationen  

En ny maxnivå har uppnåtts. På inräkningsdagen den 20.9 hade vi 325 studerande inom den fria 
bildningen + 32 studerande på yrkesutbildningen (vildmarksguider). Base Camp som numera räknas 
till den fria bildningen räknade in 27 studerande. Den klart största linjen är språklinjen med 151 
studerande från 30 olika nationaliteter. Man kan gott säga att Kvarnen attraherar studerande på ett 
aldrig tidigare skådat sätt. Orsakerna är många. Ett är klart. Kvarnen gör ett gott arbete.  
Förslag: Studerande- och internatsituationen antecknas till kännedom 
Beslut: Enligt förslaget  
 
§ 30 Budgetarbetets nuläge  
Budgetarbetet följer tidigare mönster där linjerna får göra upp sina egna budgetförslag som senare 
granskas av ekonomikontoret tillsammans med rektorn. Senare sammanställs budgeten till en 
gemensam budget för Kvarnen. Ett litet orosmoment är regeringens aviserade inbesparningar för den 
fria bildningen. Vi resonerar ändå som så att inbesparingarna inte drabbar oss särskilt hårt i och med 
att invandrare med integrationsplan, studerande inom den förlängda läroplikten och 
yrkesutbildningen inte borde drabbas och de tillsammans utgör vår största grupp. 
Ett ackumulerat underskott (ca. 75000€) borde åtgärdas under året i och med att tidsfristen går ut. 
Detta kan enbart göras (pga avtalsmässiga orsaker) genom att delägarkommunerna träder in och 
nollställer resultatet. 
 
Budgeten presenteras för kommundirektörerna vid en senare fastslagen tidpunkt och frågan om 
underskottet diskuteras då.   
 
Förslag: Budgeten inför 2024 uppgörs enligt tidigare tillämpade principer. Slutliga budgeten behandlas 
i november/december.  
Beslut: Enligt förslaget 
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§ 31 Byggplanerna 

Svenska kulturfonden erbjöd under våren fondmedel för investeringar till alla svenskspråkiga 

folkhögskolor i Finland. Fondmedlen skulle täcka 50% av investeringarna. Kvarnen erhöll 400 000€ för 

utvidgning av köket och matsalen samt byggande av ett nytt internat för 10 studerande. Ritningar 

håller på att finslipas (presenteras på mötet) och sänds på offertrunda så fort frågan om tillbyggnader 

behandlats i samkommunens beslutande organ. Styrelsen behandlar ritningarna på ett möte insatt i 

november och stämman tar ställning till byggplanerna i början av december. Offertförfrågan skicks ut 

efter det.  

Förslag: Styrelsen bekantar sig med tillbyggnadsritningarna och framför sina synpunkter och de 

slutgiltiga ritningarna fastställs på nästa möte i november. 

Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 32 Fastställande av Kvarnens plan för jämställdhet och likabehandling 

Enligt lagen om jämställdhet mellan kvinnor och män (609/1986) 6 § (11.11.2016/915) är det 

”Arbetsgivarnas skyldighet att främja jämställdheten. 

Kvarnen gjorde under våren en enkätförfrågan gällande jämställdhet och likabehandling av såväl 

studerande som personal. Ledningsgruppen har diskuterat utfallet och presenterat resultatet för 

personalen i maj. En plan har utarbetats och presenteras för linjeledarna på måndag den 9.10 och vars 

uppgift blir att berätta om planen för skolans studerande efter hand. Planen kan och skall revideras 

efter behov. 

Förslag: Planen för jämställdhet och likabehandling för Kvarnen godkänns. Planen presenteras för 

studerandena varje år och alltid när ny personal anställs. Planen kan vid behov granskas och 

uppdateras årligen. 

Beslut: Enligt förslaget 

 

§ 33 Mellanbokslut per 31.8 2023 

Mellanbokslutet finns till påseende på mötet.  
Förslag: Mellanbokslutet antecknas till kännedom 
Beslut: Enligt förslaget 
 

§ 34 Delgivningsärenden 

• Rektorns beslutsförteckning till påseende på mötet  

§ 35 Övriga ärenden 

Inga övriga ärenden 

§ 36 Mötets avslutande 

Mötet avslutades kl. 16.47 
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